

عمان في 2020/05/27 الإشارة م0-0/335/ 20

السادة بورصة عمان المحترمين عمان - الأردن

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادى المنعقد يوم الاربعاء الموافق 2020/05/27

تحية واحتراما ،،،

عقد يوم الاربعاء الموافق 2020/05/27 اجتماع الهينة العامة العادية للشركة المتحدة للتامين م.ع.م ، وذلك من خلال وسائل الاتصال المرني والمسموع ، وبنسبة حضور (78%) وتم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

- المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن السنة المالية 2019 وخطة عمل .1 الشركة لسنة 2020 .
- المصادقة على الميزانية العمومية وحساب الارباح والخسائر للسنة المنتهيه في .2 . 2019/12/31 للشركة .
 - المصادقة على ابراء ذمة رئيس و أعضاء مجلس الادارة عن عام 2019. .3
- المصادقة على اعدادة تعيين مدفقي الحسابات السادة (ديلويت السد تـوش) لتستقيق .4 حسابات الشركة للسنة المالية 2020 وتفويض مجلس الادارة بتحديد اتعابهم.
- المصادقة على تعيين السيد زيد فريد عبده ناصيف عضواً في مجلس الادارة .5 الشركة اعتباراً من تاريخ 2020/01/19.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

المديسر الع

188 Zahran Street

P.O.Box: 7521 Amman 11118 Jordan Tel: +962 6 200 3333

Fay: +962 6 200 3334

بورصة عمان الدائسرة الإدارية والمالية الديسوان

Y.Y. 1-1 Y

الرقم التسلسل الى



Amman 27/05/2020 Ref Fin0-0/336/20

MS. Jordan Stock Exchange Amman – Jordan

Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting 27/05/2020

The Ordinary General Assembly Meeting of The United Insurance Co. Ltd was held on Wednesday (27/05/2020) through electronic meeting system , the shareholders participation in the Assembly Meeting was (78%) . The following decisions were adopted at the Meeting:-

- Approving the report of the Board of Directors for the financial year 2019 and the company's business plan for the year 2020
- 2. Approving the balance sheet and profit and loss account for the year ended 31/12/2019 for the company.
- Approving the discharge of the chairman and members of the Board of Directors for the year 2019.
- 4. Approving the re-appointment of the auditors (Deloitte and Touche)to audit the accounts of the company for the fiscal year 2020 and authorizing the Board of Directors to determine their fees.
- Approving the appointment of Mr. Zaid Farid Abdo Nasif as a member of the company's board of directors as of 19/01/2020.

Imad AL- Hajeh General Manager

188 Zahran Street P.O.Box: 7521 Amman 11118 Jordan Tel: +962 6 200 3333